

澄清啟事

長雄集團(“長雄”)提醒有關客戶及公眾，關於一個稱為「www.changxiongqh.com」，其冒充的香港證監會中央編號及使用本公司(“長雄期貨有限公司”&“Ever-Long Futures Limited”)的中英文名稱，使人相信其與本公司有關。

長雄現鄭重聲明，上述所聲稱之網站及其開發商或擁有人，均與長雄旗下業務或人士絕無任何直接或間接關係。本公司亦從無授權上述所聲稱之網站及其開發商或擁有人之行徑，包括但不限於使用本公司的商標及/或名稱。

長雄對於有不法份子意圖利用本公司之商譽，有意冒充本公司向市民行騙，意圖誤導大眾以謀取利益之行為極為關注。長雄對有關行為及相關人士保留追究法律責任的權利。

如對任何本公司資料或職員的身份有懷疑，務必請小心確認，亦可透過以下途徑聯絡本公司以作核實：

客戶服務熱線：(852) 2541-8006

電郵地址：cs@everlong.com

郵寄：香港上環干諾道中 111 號永安中心 11 樓 1101 至 02 及 11 至 12 室客戶服務

長雄集團 謹啟

2020 年 3 月 30 日

Date: 30 Mar 2020

Clarification Notice

Ever-Long Group (“Ever-Long”) would like to alert its clients and the general public to the investment namely “www.changxiongqh.com”, which may misrepresent itself by use our company (“長雄期貨有限公司”& “Ever-Long Futures Limited”) SFC Central Entity Number, Chinese and English company name of Ever-Long.

Ever-Long hereby declares itself and its staff are not related, in any way, directly or in indirectly, to the said fund, the relevant website and/or its operator and has never authorized any of their activities including but not limited the use of the logo and name of our company.

Ever-Long concerned about the incident which suspects malpractice and misrepresentation of our company goodwill with an attempt to mislead general public. General public is suggested to be vigilant in this issue to avoid incurring any losses. Ever-Long expressly reserves all its rights against relevant persons regarding such activities.

In the event of any doubt of information and/or identities of our company and our staff, you may verify by using the following contact methods:

Customer Hotline: (852) 2541-

8006 Email Address:

cs@everlong.com

Mailing Address: Room 1101-1102 & 1111-1112, 11/F, Wing On Centre, 111 Connaught Road Central, Sheung Wan, Hong Kong

Ever-Long Group